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2012 德鲁巴展会快讯 

第二期 

 

 
尊敬的先生、女士， 

尊敬的合作伙伴： 

印刷行业世界级最大规模盛事：德鲁巴 2012 印刷展正迈着大步向我们走来！ 

在这里我们很高兴向您送去新闻发布会以及产品发布会的讯息，并诚挚邀请您届

时前来参观我们的合作伙伴的展台：印度 APL 机械有限公司。 

并有绝好的机会在我司展台一览丝网印刷、UV 上光的现场演示。 

我们的专家团队将在现场解答关于我们产品的任何问题及信息。 

请将该信息向您国家的客户及商业媒体转达。 

 

我们的展台号：12B35，12 号展厅。 

 

上海维格拉印刷器材有限公司 

阿尔伯特 乌勒梅耶 总裁   
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Dear Sirs, 

Dear partners,  

The world wide biggest event of the printing industry: DRUPA 2012 in Dü

sseldorJ'is approaching with huge steps.  

We are pleased to send you today our official press release and product 

presentation and are you to come and see us on our joint stand with ApL 

Machinery pVT LTD, India.  

Take advantage of the opportunity to see a live demonstration of screen printing 

and UV-coating directly on our stand.  

Our team of specialists are as usual at your disposal with information to all news 

regarding our product range.  

Please inform you customers and the trade press in your country.  

Best regards,  

VEGRA GmbH, Aschau am Inn 
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